
Respons fra KFF Amager Øst ang. de ansøgninger, som inkluderer Kløvermarken 

I udgangspunktet så mener vi, at foreningerne skal have lov at søge og få tildelt alt det de mener kan styrke 
deres arbejde. Dette vil altid være tilgangen fra vores side.  

Ang. ansøgninger om mål: 
Men for så vidt angår mål, så er der den udfordring, at banerne jo også skal passe og plejes af Faciliteter – så 
de fremstår bedst muligt Ƶog for nogle baner, også så garantien kan overholdesƶ. Her er det særligt 
problematisk på kunstgræsbanerne – både hvad angår almindelig pleje, men også i forhold til 
vinterbekæmpelse.  

Derfor vil jeg tillade mig at stille følgende spørgsmål:  
Når nu ikke Faciliteter har mulighed for at passe deres arbejde og holde banerne spilbare hvis der kommer så 
mange ekstra mål til – kan I så skrive i et eventuelt tilsagnsbrev at foreningerne at de alle aftener fra søndag til 
torsdag skal bære målene ud af kunstgræsbanerne? Det er mindre problematisk på naturgræsbanerne – men 
heller ikke her, er det uden problemer.  
Og hvem skal vedligeholde målene og sætte nye net i når de går stykker, når nu målene tilhører foreningerne? 

Der er en særlig problemstilling fsa. 8-mandsmål. Problemet består i, at der i Valby Idrætspark skal ske 
omlægning af en række baner i sommer/efterår. Det betyder, at DBU Kbh flytter en masse aktiviteter fra Valby 
til Kløvermarken. Og det er jo fint – men vil jeg mene, at dette er baggrunden for at sende en ansøgning i 
første omgang. Men er der nogen som har dannet sig et overblik over hvor mange kampe der flyttes, hvad det 
betyder for aktivitetsniveauet og dermed også, hvor mange 8-mands mål der mangler i Kløvermarken? Jeg 
vil tro, at vi kan stole at foreningerne har søgt tilstrækkeligt antal mål – og disse er derfor også vigtigere end 5- 
og 3-mandsmål. 

Ang. ansøgninger om pannabane, spillerbokse mm: 
Hvad angår panna, spillerbokse og bordtennis, så har vi ikke nogen holdninger udover, at vi håber at 
foreningen gøres opmærksom på, at de selv skal drifte disse – også det areal som skal anvendes til formålet.  

 

Jeg har lige sat Regin som er distriktsleder i Faciliteter cc. på mailen. Jeg håber, at I også hører Regin ad. For 
hvis ikke driften kan passe arealerne på tilfredsstillende vis, står vi tilbage med utilfredse foreninger. 
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